

STIHL STUDENT DISCOUNT PROGRAM

ARBORICULTURE & HORTICULTURE

15% DISCOUNT / ESCOMPTE DE 15%

This certificate entitles the recipient to a **one time 15% discount** on the purchase of STIHL branded products. Discount should be given from current store pricing. All STIHL products purchased must be shown on a single receipt. Dealer will be credited full discount amount as detailed below.

Ce certificat donne droit au détenteur à **un escompte unique de 15%** à l'achat de produits STIHL. L'escompte devra s'appliquer sur les prix courants en magasin. Tous les produits STIHL achetés doivent figurer sur une seule facture. Le détaillant recevra un crédit pour le montant total de l'escompte tel que décrit ci-dessous.

Recipient/Détenteur

Date

Education Institution/Établissement d'enseignement: _____

INSTRUCTIONS TO RECIPIENT | DIRECTIVES AU DÉTENDEUR

To receive the discount specified above, take this to your nearest participating STIHL servicing dealer. It is recommended that you confirm product availability in advance. To locate your nearest dealer, please go to www.stihl.ca, the "Dealer Locator" link and follow instructions by entering your postal code. Please present product certificate before purchase. This certificate is only valid for the discount specified above. Certificate has no cash value. STIHL Limited or any STIHL dealer is not responsible for lost, mutilated or destroyed certificates.

Pour recevoir l'escompte indiqué au-dessus, apportez-le au détaillant STIHL participant le plus près. Il est recommandé de vérifier d'abord si le produit est en inventaire. Pour trouver le détaillant le plus près, visitez www.stihl.ca, sur le lien "Détaillant STIHL" et suivez les directives après avoir inscrit votre code postal. Veuillez présenter le certificat avant l'achat. Ce certificat est valide seulement pour l'escompte spécifié au-dessus. Ce certificat n'a pas de valeur monétaire. STIHL Limitée et les détaillants STIHL ne sont pas responsables des certificats perdus, déchirés ou détruits.

INSTRUCTIONS TO DEALER | DIRECTIVES AU DÉTAILLANT

This product certificate is redeemable for the discount specified above. Certificate has no cash value. Please attach proof of "delivery" of product (such as a receipt), sign your name and fill in your dealer number in the space provided below. Email to redemptions@stihl.ca or mail to Attn: Product Certificate Coordinator, STIHL Limited, 1515 Sise Road, London, Ontario N6N 1E1, Canada. You will be reimbursed the full amount discounted up to a maximum of 15% off the purchase. Questions? Please call STIHL Limited Customer Service.

Le présent certificat est échangeable contre l'escompte indiqué au-dessus. Ce certificat n'a pas de valeur monétaire. Veuillez joindre une preuve de livraison du produit (ex. : reçu), signez et inscrivez votre numéro de détaillant dans l'espace prévu ci-dessous. Email au redemptions@stihl.ca ou poste à «Product Certificate Coordinator», STIHL Limited, 1515 Sise Road, London, Ontario N6N 1E1, Canada. Le montant total d'escompte vous sera remboursé jusqu'à un maximum de 15% de l'achat. Questions? Veuillez le service à la clientèle de STIHL Limitée.

Dealer number/ Numéro du détaillant

Dealer signature/ Signature du détaillant

